
 

 

 

 

Betreft brief Veiligheidsregio n.a.v. brand ANF 

 

Vorige week mochten wij kennisnemen van de brief van de Veiligheidsregio Twente n.a.v de brand in 

de ANF. Het zet het ongeval in een beter perspectief. Ook lijkt men te hebben geleerd van de 

gevolgen in de media, ook in de Duitse! Berichten in de Grafschafter Nachrichten worden ook hier 

gelezen en die waren in eerste instantie alarmerend.  

 

Dit levert voor ons toch nog 2 vragen op. 

1. Zijn aan Duitse zijde vergelijkbare leerpunten vastgesteld? 

2. Is u met ons van mening dat incidenten binnen de ANF, waar ook Uranium gebruikt wordt, in feite 

op vergelijkbare wijze meegenomen moeten worden als binnen de kerncentrale zelf. Beide zijn o.i. 

nucleaire faciliteiten.  

 

GroenLinks Dinkelland 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


